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MØTEPROTOKOLL  

 

Læringsmiljøutvalget 

 

Dato: 27.09.2023 kl. 12:00 

Sted: C106 

Arkivsak: 14/00042 

  

Til stede:  Anders Foss Hereide, Stig Tenold, Silje Uthaug, Kristian Hope, 

Ibeline Winther-Leversen, Inger Dagestad, Torill Hatlebrekke 

Husebø, Trond Vegard Johannesen,  

 

  

Møtende 

Observatører: 

Ingvill Skjold Torkildsen (Sammen), Karsten Olav Aarestrup 

(studentombud) 

  

Forfall:  - 

  

Andre: Eira Sofie Tvedt sak 19/23, Eivind Drange sak 22/23  

  

Protokollfører: Seksjon for utdanningskvalitet 

  

 

 

 

 

SAKSKART  Side 

Vedtakssaker 

18/23 23/02721-2 Innkalling (27.09.23) og protokoll (23.05.23) for LMU 2 

19/23 23/05271-1 Studiestart høsten 2023 3 

20/23 23/05269-1 Årsrapport fra studentombudet 5 

21/23 23/05267-1 
Utkast til årsrapport for læringsmiljøutvalget til styret for 

NHH 
6 

22/23 23/05274-1 Campus utvikling og rehabilitering av biblioteket 7 
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23/23 23/01324-4 Eventuelt for LMU 8 

Orienteringssaker 

    

 

 

Sted, 27.09.2023 

 

 

 

møteleder 

 

 

 

 

18/23 Innkalling (27.09.23) og protokoll (23.05.23) for LMU 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 27.09.2023 18/23 

 
 

 

 

 

 

Vedtak  

Innkalling og protokoll for LMU er godkjent 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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19/23 Studiestart høsten 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 27.09.2023 19/23 

 

 
 

 

Møtebehandling 

 

NHHS 

Førstekullsuken ble presentert av prosjektleder for NHHS Eira Sofie Tvedten. 

 

Overordnet så ble FKU (førstekullsuken) vel gjennomført. En har gode rutiner og erfaring fra 

tidligere og det hjelper mye på gjennomføringen. 

 

Alkohol: 

En har registrert mindre problemer knyttet til alkohol enn tidligere og vaktkorpset har 

rapportert at både studenter og faddere oppførte seg bra. 

En byttet navn fra «alkoholfri» aktivitet til «åpen» aktivitet for å ikke sette aktivitetene i 

«bås». De åpne aktivitetene ble utsolgt. Opprettet egne åpne faddergrupper som var uten 

alkohol konsum som en kunne melde seg inn i etter ønske. 

 

Kommunikasjon: 

En brukte unibuddy som kommunikasjonskanal for faddergrupper. Tvedten vil ikke anbefale 

å bruke systemet neste gang fordi programmet var ukjent for brukerne og noe komplisert. En 

tror at en kan løse kommunikasjon bedre internt. 

 

Hallaien: 

En felles konsert for alle utdanningsinstitusjoner i Bergen. Fint arrangement, men det er 

billigere å lage egen konsert. Om en skal fortsette med tiltaket må NHH gå inn med mere 

midler.  

 

Internasjonale studenter: 

Er ikke gode nok til å inkludere internasjonale studenter. Vanskelig å rekruttere faddere for 

internasjonale studenter. Må jobbe for å bedre dette til neste FKU. 

 

NHH 

Studiestart på NHH ble presentert av prosjektansvarlig Brigt Ove Vaage 

 

Overordnet ble studiestarten vel gjennomført. Det var ingen større feil i gjennomføringen av 

programmet, og mindre feil ble det raskt ordnet. 

Tilbakemeldingene fra studentene var i all hovedsak positive i spørreundersøkelsen som ble 

sendt ut i etterkant. I fritekstfeltet ble det oftest vist til at det var for mye program og at det var 

for stort alkoholfokus.  

 

Bachelor:  

Casedagen fikk gode tilbakemeldinger og det er gledelig siden en legger ned mye ressurser og 

tid i casedagen. Panelsamtalene til «velkommen til Bachelor» var en suksess og nye studenter 

turte å ta ordet i aud.max.  
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Sammen sitt «god start» ble dårlig besøkt og en må se om en kan formidle Sammen sine 

tjenester på en annen måte neste år. Stand i glass korridoren med Sammen, Skyss, 

studentombud og sikresiden fungerte godt og var vellykket. 

 

Master  

Masterdagen fikk gode tilbakemeldinger, «Onboarding» var det minst vellykkede 

programpunktet. Båtturen for internasjonale masterstudenter var en stor suksess.  

 

Utvekslingstudenter. 

Studentene var svært fornøyde i sine tilbakemeldinger og Norunn Johanne Økland i SIR har 

gjennom flere år funnet en god formel for å ivareta de innreisende studentene.  

 

Vaage oppfordrer til slutt å sette i gang planleggingen av 2024 tidlig med tanke på at en skal 

gjennomføre studiestart med to bachelorprogram.   

 

 

 

Vedtak  

LMU tar orienteringen om studiestarten 2023 til etterretning og følger opp videre arbeid opp 

mot studiestarten 2024 

 

NHH vil bidra med 50% av utgiftene til Hallaien dersom arrangementet videreføres. 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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20/23 Årsrapport fra Studentombudet 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 27.09.2023 20/23 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Karsten Olav Aarestrup er studentombud på UiB og NHH. Han lager hvert år en rapport som 

blir presentert i styret i de respektive institusjonene. Aarestrup er fast observatør i LMU på 

NHH. 

 

Studentombudet er selvstendig og har ingen bindinger til institusjonen og skal fungere som en 

upartisk hjelp for studenter i møte med studietilværelsen.  

 

Mai og november er de månedene der flest saker kommer inn til ombudet. De fleste sakene 

gjelder råd og veiledning. Av temaer så er «læringsmiljø» saker den største med «fuskesaker» 

som nummer to. Psykisk helse relaterte saker har økt i omfang.  

 

NHH har flere saker som går på seksuell trakassering mellom studenter også sammenlignet 

med nasjonale tall. Ombudet er bekymret for denne typen saker i et ganske tett studiemiljø 

som en har på NHH.  

 

Ombudet viser til at NHH har en streng praksis på regler om unntaksbestemmelser i eksamen 

og har mottatt saker på dette. Han spør LMU om det er mulig å presentere en case rundt 

levering av eksamen i et møte i løpet av studieåret for å diskutere praksis.  

 

Ombudet bruker mer enn 20% av tiden sin på NHH relaterte saker og har 

kapasitetsutfordringer.    

 

 

Vedtak  

LMU tar orienteringen til etterretning og lager en sak med en case til et av møtene i 2023. 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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21/23 Utkast til årsrapport for læringsmiljøutvalget til styret for NHH 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 27.09.2023 21/23 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Ingen større innsigelser blir presentert til utkastet for årsrapport LMU, men en ber om at en tar 

med informasjon om tilretteleggings statistikk og rapport om rekruteringsuken.  

 

Vedtak  

 

LMU godkjenner forslaget som det er presentert og ber LMU leder/nestleder og sekretær om 

å ferdigstille utkastet.   

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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22/23 Campus utvikling og rehabilitering av biblioteket 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 27.09.2023 22/23 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Eivind Drange var invitert til LMU for å orientere om rehabiliteringen av biblioteket og 

generell informasjon om campusutvikling. 

 

For rehabiliteringen av biblioteket var luft og HMS hensyn de viktigeste føringene i arbeidet. 

En valgte bort noen av de individuelle sitteplassene for å få plass til sofaer og 

gruppearbeidsplasser. De som jobber på biblioteket er fornøyd med endringene. 

 

Det blir kommentert av studentrepresentant at det er uheldig å miste individuelle 

arbeidsplasser og at en kanskje heller burde fokusere på slike fremfor sofaer. 

Drange viser til at det er gruppearbeidsplasser som har vert etterspurt.  

 

I campus utviklingsplanen ser en på kort sikt på området bak speilsalen som et område en kan 

utvikle videre og skape flere gruppearbeidsplasser. Siden NHH ikke har noen umiddelbare 

utbyggingsplaner er det gjennom optimalisering og sambruk av eksisterende arealer en kan 

hente mest arbeidsplasser.    

 

 

Vedtak  

LMU tar orienteringen til følge 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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23/23 Eventuelt for LMU 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 27.09.2023 23/23 

 

 

 

 

Møtebehandling 

To eventuelt saker: 

 

Dametoalettene i gangen ved siden av service senteret ser ikke bra ut. 

Vedtak: 

Tar problemet videre til drift 

 

Verdensdagen for psykisk helse ber om støtte til gjennomføring. 

Vedtak: 

LMU gir 25000 kroner i støtte til gjennomføringen av dagen. LMU ber om en rapport etter 

fullført tiltak. 

 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  

 

 


